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USNESENÍ č. 36/2008 ze schůze Rady obce  Vidče konané dne  9.září  2008

USNESENÍ č. 37/2008 ze schůze Rady obce  Vidče konané dne  30.září  2008

368/08   Rada obce Vidče schvaluje navržený program  schůze    tě lo c v ičny pro všechny místní sportovní oddíly. Pronájem tělocvičny 
bez doplnění. přespolním zájemcům bude na základě uzavřené nájemní smlouvy. 

369/08   Rada obce Vidče bere na vědomí plnění usnesení č. 35/2008 374/08   Rada obce Vidče projednala návrh změny č. 3 rozpočtu obce  
ze dne 26. srpna 2008. Úkoly jsou splněny. pro rok 2008 a  doporučuje zastupitelstvu obce změnu schválit. 

370/08  Rada obce Vidče  bere na vědomí aktuální informace   3 7 5 /0 8       R a d a  o bce Vidče projednala žádost ZŠ praktické, Rožnov 
o provedených stavebních pracích. Schvaluje provedení nezbytných pod Radhoštěm a schválila škole finanční dar ve výši 500,- Kč            
víceprací při opravě schodiště, bočních zdí a vstupní terasy budovy na podporu činnosti dětí . 
Sahara.
 376/08    Rada obce Vidče schválila finanční příspěvek na činnost 
371/08   Rada obce Vidče projednala a schválila žádost  občanů    m  y s li veckému sdružení Vidče ve výši 5 000,- Kč za rok 2008. 
o prodloužení hlavního vodovodního řadu obce pro 5 RD  v lokalitě     
od rodinného domu  č. p. 353 (Jiří Jurča) po dům č.p.  154 (Radomír 377/08    Rada obce Vidče schvaluje žádost  p. Richarda Machuly      
Cáb). Stavba bude zařazena jako prioritní v roce 2009. o pronájem části parcely p. č. 300/1 pro dočasné uložení kamenné suti. 

372/08  Rada obce Vidče schvaluje žádost o dočasné umístění 
reklamního poutače „Tesco“ na travnaté ploše před základní školou.

373/08 Rada obce Vidče stanovila výši poplatku za  pronájem 

Mgr.  Štěpánka Mikulenková                                    Ing.Dalibor Kubiš
              starostka                                                            místostarosta

378/08   Rada obce Vidče schvaluje navržený program  schůze bez o víceúčelové hřiště – Vidče“.
doplnění.

383/08   Rada obce Vidče schválila žádost studentů Gymnázia Rožnov 
379/08   Rada obce Vidče bere na vědomí plnění usnesení č. 36/2008 p. Radhoštěm o pronájem sálu KD na den 21. 11. 2008 pro pořádání 
ze dne 9. září 2008. Úkoly jsou splněny. jejich již tradiční akce – vítání nových studentů školy (tzv. „Bažanťák“).

380/08  Rada obce Vidče  schválila zadání opravy nástupní plochy 384/08 Rada obce Vidče bere na vědomí rozdělení odměn 
autobusové zastávky „Křižan“ firmě Josef Mičkal, Vidče. Zastávku pedagogickým pracovníků základní a mateřské školy, tak,  jak byly 
dodá společnost THV spol. s. r. o. Žalkovice.  Oprava terénu a výměna ředitelkami obou školských organizací navrženy. 
zastávky bude provedena v termínu říjen – listopad 2008. 

385/08  Rada obce Vidče bere na vědomí organizaci letošního 
381/08   Rada obce Vidče bere na vědomí informace ze semináře    d ruhého „sběrného dne“ v sobotu 11. října 2008. Sběr proběhne 
pro zástupce měst a obcí, který pořádala firma  RWE Ostrava   tr ad ič n ím   zp ů so b em  na třech místech v obci  (obchod „Fabián“, obecní 
(3. největší evropská energetická skupina, informace o prodeji zemního úřad, obchod „Hajný“). 
plynu - RWE Transgas a. s.).     

382/08   Rada obce Vidče pověřuje starostku obce zajistit do příští 
schůze rady nabídky na zpracování zadání a průběh realizace 
výběrového řízení na projekt „ Rozšíření sportovního areálu                  

Mgr.  Štěpánka Mikulenková                                    Ing.Dalibor Kubiš
              starostka                                                            místostarosta

      1. září se po prázdninách opět děti vrátily do své školy. nezúčastnili všech soutěží). A kdo byl nejúspěšnější? B. Švajdová 
Tentokrát přišlo 133 dětí, které se budou učit v osmi třídách (spojená je získala 2. místo ve skoku do dálky, E. Petruželová 2. místo v plavání, 
tentokrát 3. a 4. třída). V 1., 2., 6. a 7. třídě se budou učit podle Školního dívky 1. – 5. ročníku 1.místo ve vybíjené (E. Petruželová, I. Jurčová, G. 
vzdělávacího programu pro základní vzdělávání Škola základ života,  Sušňová, H. Řezníčková, V. Cabáková, K. Luzarová, J. Šnajdrová, T. 
ve zbývajících třídách podle programu Základní škola. Změna nastala i Vičanová, A. Mičkalová, A. Mičolová). Dívky z 6. – 9. ročníku získaly 
v učitelském sboru, Martinu Satolovou nahradila paní učitelka Alena 2. místo ve volejbalu (E. Fuksová, K. Volková, B. Švajdová, K. Jurčová, 
Pytelová. T. Mičkalová, B. Mičkalová).
      Letošní prázdniny byly v naší škole klidnější. Upravovala       Děti 1. stupně, jež se zúčastnily olympiády, využily čas, 
se jen učebna výtvarné výchovy, kde byla položena nová podlaha, který trávily v Rožnově p. R., a navštívily sídlo CHKO Beskydy. Tam    
umístěna dvě nová umyvadla a obklad kolem nich. Učebna byla o naší přírodě besedovaly s panem Lehkým. 
vybavena novými lavicemi a židlemi.  Sedmáci si 30. září zahráli v Rožnově p. R. bowling.
      Žáci naší školy se účastnili sportovních soutěží Rožnovské        Žáci začínají rovněž pracovat v kroužcích : keramice, 
olympiády, která se konala ve nech 17. – 19. 9. 2008. Zástupci prvního Valašence, angličtině, francouzštině.
stupně skončili celkově na 10. místě, zástupci druhého stupně               Jaromíra Pečalková
na 9. místě mezi zúčastněnými školami (pořadí je dáno i tím, že jsme se 

Začátek roku ve videčské škole
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USNESENÍ č. 15/2008 ze zasedání ZO  Vidče konaného dne  25.září  2008

175/2008  Zastupitelstvo obce Vidče  (dále jen ZO Vidče) schválilo které obec prodává a p. Petr Hýža kupuje do svého vlastnictví pozemek 
program 15. řádného zasedání, určilo  návrhovou komisi ve složení p. st. 9/3 a st. 614/2 o celkové výměře 93 m2 za dohodnutou cenu             
Miroslav Chumchal, p. Dagmar Karasová a ověřovatel zápisu p. Josefa 40 Kč/m2 a pověřuje starostku obce smlouvu podepsat 
Šoukala a p. Marcelu Švajdovou. Zapisovatelkou byla určena               
p. Ludmila Ondřejová 186/2008 ZO Vidče schvaluje záměr prodeje pozemku v majetku obce 

p. č. 64 o výměře 53 m2 a část parcely p. č. 2775/4 a pověřuje starostku 
176/2008   ZO Vidče bere na vědomí ústní zprávu ředitelky Základní obce záměr zveřejnit na úřední desce OÚ
školy Vidče Mgr. Dagmar Satkové o činnosti ZŠ ve školním roce 
2008/2009. 187/2008 ZO Vidče schvaluje dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb.,            
 o obcích  ve znění pozdějších předpisů, záměr odkupu nemovitostí        
177/2008   ZO Vidče bere na vědomí ústní zprávu ředitelky Mateřské z vlastnictví Majdové Olgy , Rožnov p.R. a Hasoně Františka, Frýdek-
školy Vidče p. Aleny Petruželové o činnosti MŠ Místek do majetku obce, a to parcel v k.ú. Vidče: p.č.2012/3, 2012/5, 

2014/4, 2015/2- vše lesní pozemek o celkové výměře 23 825 m2, dále 
178/2008   ZO Vidče bere na vědomí zprávu o plnění usnesení ZO    p  a rcel: p.č. 2012/4, 2012/6, 2014/2-vše trvalý travní porost o výměře 
č. 14/2007 ze dne 19. 6.  2008  přednesenou starostkou obce. Úkoly byly 11 485 m2 za celkovou doporučenou cenu do výše 250 tis. Kč a pověřuje 
splněny. starostku obce připravit návrh kupní smlouvy na příští řádné zasedání 

ZO. 
179/2008   ZO Vidče bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce  mezi 
14. – 15. řádným      zasedáním podanou  ústně členy rady obce 188/2008  ZO Vidče dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích  ve znění 

pozdějších předpisů,  schvaluje záměr odkupu části parcel : (PK) 427/2, 
180/2008   ZO Vidče bere na vědomí zprávu o ukončení realizace  2003/5, a dále části parcel p.č. 2021,2846/3, 2019/3, 2012/2 do majetku 
projektu „Snížení energetické náročnosti budovy MŠ Vidče“ obce od vlastníků, kterými jsou:  Zdeňka  Hlucháňová, Oldřich Vičan, 

Alena Perica, Marie Krupová a pověřuje starostku obce a místostarostu 
181/2008  ZO Vidče bere na vědomí čerpání rozpočtu obce  za 1.- 8.  obce v této záležitosti dále jednat 
měsíc roku 2008 dle výkazu pro hodnocení plnění rozpočtů ÚSC, reg 
rad a DSO, Fin 2 – 12M, sestavený  k 31. 8. 2008, bez připomínek 189/2008  ZO Vidče dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích  ve znění 

pozdějších předpisů,   schvaluje bezúplatný převod pozemku p. č.300/1 
182/2008  ZO Vidče dle § 84 odst 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb.,     a st. 112/1 včetně budovy ve vlastnictví ČSPO ZO Vidče do majetku 
o obcích  ve znění pozdějších předpisů, schvaluje změnu č. 3  rozpočtu obce Vidče a pověřuje starostku obce připravit darovací smlouvu.
na rok 2008 dle důvodové zprávy

190/2008 ZO Vidče dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích  ve znění 
183/2008 ZO Vidče dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích  ve znění pozdějších předpisů,  schvaluje záměr prodeje plynárenského zařízení  
pozdějších předpisů, schvaluje kupní smlouvu uzavřenou mezi obcí v majetku obce  Vidče kupujícímu SMP Net s. r. o. Ostrava a pověřuje 
Vidče jako prodávajícím a manžely Rudolfem a Pavlou Malinovými, starostku obce připravit kupní smlouvu 
Valašské Meziříčí, jako kupujícími, na základě které obec Vidče 
prodává a manželé Malinovi  kupují do SJM parcelu st. č. 185 o výměře 191/2008  ZO Vidče bere na vědomí informace o průběhu přípravy 
74 m2 za dohodnutou cenu  170,-Kč/m2 a pověřuje starostku obce změny č. 8 územního plánu Vidče  podané místostarostou obce.
smlouvu podepsat.

192/2008  ZO Vidče bere na vědomí aktuální informace o průběhu 
184/008 ZO Vidče dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích  ve znění přípravy nového územního plánu sídelního útvaru Vidče,dokončuje se 
pozdějších předpisů, schvaluje směnnou smlouvu uzavřenou mezi obcí zpracování 1. etapy – průzkumy a rozbory 
Vidče a p. Václavem Snozou Vidče, na základě které obec Vidče 
směňuje pozemky dle geom plánu č.949- 33/2008 ze dne  28. 8. 2008. 193/2008 ZO Vidče nemá námitek k vybudování vodovodního 
Rozdíl mezi směněnými nemovitostmi o výměře 257 m2 odkupuje  přivaděče do obce Valašská Bystřice přes území Vidče dle projektové 
Václav Snoza z majetku obce za  dohodnutou cenu  40,- Kč/m2. ZO dokumentace  vypracované projekční kanceláří Voding Hranice. 
pověřuje starostku obce smlouvu podepsat

185/2008 ZO Vidče dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích  ve znění 
pozdějších předpisů, schvaluje kupní smlouvu uzavřenou mezi obcí 
Vidče jako prodávajícím a p.  Petrem Hýžou jako kupujícím, na základě 

Mgr.  Štěpánka Mikulenková                                    Ing.Dalibor Kubiš
              starostka                                                            místostarosta

Po přednesení slibu se rodiče Děti přijaté do svazku obce Vidče:
záležitosti byli překvapeni, když jim podepisovali do pamětní knihy, přijímali 
matrikářka oznámila, že se od března narodilo gratulace starostky a místostarosty a přebrali Marie Matejová       
12 dětí. Usoudili jsme, že je nejvyšší čas kytičku, pamětní knížečku a dáreček             Marek Mičkal
připravit pro rodiče i děti malou oslavu a pro děťátko. Jakub Pavlíček       
děťátka přijmout do svazku obce Vidče. Závěrem jsme poděkovali rodičům, Sofie Bosáková
„Vítání občánků“ proběhlo 14. října odpoledne že přijali naše pozvání a popřáli hodně hezkých Viktorie Onderková       
již podruhé v tomto roce. Do obřadní síně se a nezapomenutelných zážitků se svým dítětem. Josefína Vašáková
dostavilo 9 dětí se svými rodiči a sourozenci. Potom místostarosta udělal společnou fotku a Nicol Nováková       

Tentokrát byli prvními gratulanty následovalo fotografování v kolébce. Andrea Randusová
děvčata z Valašenky, které pod vedením paní Karolína Lázničková     
učitelky D. Halamíkové předvedly pásmo Za Sbor pro občanské záležitosti D. Karasová Andrej Jochec
valašských písniček, básniček, a také Sára Palacká       
zatancovaly. Markéta Zetochová

Potom dostala slovo paní starostka, 
která promluvila  k  rodičům a přijala nové 
občánky do svazku obce Vidče. 

Členové Sboru pro občanské 

Vítání občánků
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V pátek, 14. listopadu zveme všechny naše seniory v 16:00 hod.                   
do kulturního domu na letošní již tradiční společné setkání. Hrát vám bude 
cimbálová muzika Polajka, vystoupí Valašenka, jako host přislíbil účast        
PhDr. Jaroslav Štika.  Občerstvení zajištěno, těšíme se na Vás!

Informace k výměně občanských průkazů:

Končí platnost “růžových” občanských průkazů bez strojově čitelných údajů. Barevný letáček je možno si prohlédnout       
na nástěnce ve vchodu do OÚ.

Na dlouhodobě připravovanou akci „Rozšíření sportovního areálu o víceúčelové hřiště -Vidče“ jsme v květnu tohoto roku 
podali žádost o dotaci z Regionálního operačního programu (ROP) regionu soudržnosti Střední Morava do Prioritní osy 2 - 
Integrovaný rozvoj a obnova regionu. S žádostí jsme uspěli a získali díky rozhodnutí Regionální rady na realizaci stavby hřiště 
dotaci ve výši 11 140 065 Kč. V rámci projektu bude v lokalitě pod stávajícím sportovním areálem („Sahara“) realizováno 
sportoviště s umělým povrchem, kde budou dvě volejbalová hřiště, jedno víceúčelové hřiště (tenis, malá kopaná, košíková), 
běžecká dráha 60 m s využitím i pro skok daleký. Součástí projektu je rovněž odvodnění terénu, vybudování parkoviště, 
chodníku, realizace osvětlení hřiště, běžecké dráhy i parkoviště. Plánuje se zde i umístění dětského koutku. Realizace stavby je 
plánována v průběhu roku  2009.

O poskytnutí dotace na stavbu „Kanalizace obce“ vám zatím stále nemůžeme poskytnout nové informace, během měsíce září a 
začátkem října jsme na Státní fond životního prostředí museli (Dobrovolný svazek obcí Vidče a Střítež n.B.) dodat další dokumenty, neboť se 
změnila metodika financování vzhledem k měnícímu se kurzu koruny vůči euru. Každou novou informaci vám ihned poskytneme. Stále 
doufáme, že stavba bude v příštím roce zahájena.

Vzhledem k blížícímu se zimnímu období , kdy bude obec provádět zimní údržbu komunikací (rozhrnování sněhu), žádáme 
občany o pomoc při ořezu stromů a jiných porostů, které větvemi zasahují do zmíněných komunikací. Přerostlé větve výrazně 
zmenšují průjezdnost a možnost údržby. Děkujeme.

Bývalá prodejna smíšeného zboží „Milada“ je stále nabízena k pronájmu. Zájemci mohou podrobné informace o podmínkách 
pronájmu získat na obecním úřadu.

  Štěpánka Mikulenková, starostka                                             

Informace Obecního úřadu



VÝZVA KE KÁCENÍ A OKLEŠTĚNÍ STROMOVÍ A JINÝCH POROSTŮ
pro majitele a uživatele pozemků

Vážená zákaznice, vážený zákazníku,
Dovolujeme si Vás požádat o pokácení a okleštění stromoví a jiných porostů v blízkosti elektrických rozvodných zařízení.

OKLEŠTĚNÍ DŘEVIN PROVEĎTE PROSÍM V TERMÍNU   OD 1. ŘÍJNA  DO 15.LISTOPADU.

Důvodem je zabezpečení provozu rozvodného zařízení, zajištění bezpečnosti osob, kvalitní dodávky elektřiny a snížení ztrát v sítích 

na základě zákona č. 458/2000 Sb., energetický zákon, a zákona č. 114/1992 Sb., o ochraně přírody a krajiny, v platném znění.

Okleštění (ořez) dřevin prosím provádějte tak, aby:

 - nejmenší vzdálenost větví od vodičů nízkého napětí byla alespoň 1m u holých vodičů, 0,5m u izolovaného vedení od ovocných 

stromů a 0,3 m u izolovaného vedení od lesních a ostatních stromů s uvažováním ročního přírůstku,

  - v ochranném pásmu vedení vysokého napětí t.j. pod vedením a 7m (10m u zařízení postaveného do konce roku 1994, mimo lesní 

průseky) na každou stranu od krajních vodičů, dosahovaly porosty maximální výšky 3m a minimální vzdálenost větví od vodičů 

byla 2m u holých vodičů a ovocných stromů izol. vedení, 0,5m u izol. vedení lesních a ostatních stromů a u závěsných kabelů          

u ovocných stromů, 0,3m u závěsnýchkabelů lesních a ostatních stromů s uvažováním ročního přírůstku.

 - v ochranném pásmu vedení 110 kV, t.j. pod vedením a 12m (15m u zařízení posteveného do konce roku 1994) na každou stranu    

od krajních vodičů dosahovaly porosty maximálně 3m a minimální vzdálenost větví od vodičů byla 3m a uvažováním ročního 

přírůstku.

Při práci prosím dodržujte bezpečné vzdálenosti  od vodičů pod napětím dle ČSN EN 501 10-1 ed.2. Odstraňování stromoví,            

při kterém by mohla být ohrožena bezpečnost a funkčnost vedení, provádějte pouze se souhlasem společnosti ČEZ Distribuční služby, 

s.r.o. Pokud nedodržíte uvedený termín, provede okleštění, případně odstranění dřevin společnost ČEZ Distribuční služby, s.r.o.

Děkujeme Vám za spolupráci.

Turistický a poznávací zájezd do Jizerských hor

Ve čtvrtek 18. září se časně ráno moc dobře nevstávalo, neboť opět mrholilo a byla zima. To platilo i pro 50 účastníků zájezdu       
do Jizerských hor. Už před pátou ráno stáli připraveni na zastávkách v Rožnově i ve Vidči a očekávali autobus pana Skalíka. Po nastoupení a 
naložení všech nezbytností jsme se vydali na cestu. 

Sotva jsme přejeli Vysočinu, počasí se změnilo a i když bylo pouze 11°C, svítilo sluníčko a nálada se všem zvedla o sto procent. 
Jizerské hory nás přivítaly slunečným počasím a my jsme ho beze zbytku využili. Počasí nám docela přálo plné tři dny. Až v neděli ráno lilo 
jako z konve, takže jsme volili náhradní program.

A co všechno jsme v regionu Jizerských hor viděli během tří dnů? Prošli jsme naučnou stezkou Protržená přehrada, svezli jsme se 
jedinou ozubnicovou železniční tratí z Tanvaldu do Harrachova a zpět, navštívili jsme muzeum této trati, prošli jsme se v nejvýše položené a 
nejhezčí osadě Jizerských hor Jizerce, vyšlapali jsme na Tanvaldský Špičák a jeho rozhlednu, odkud jsme viděli celé hory jako na dlani. 

Vyznavači turistiky si užili především druhý den, kdy jsme prošli nejkrásnější místa Jizerských hor po trase dlouhé 23 km               
z Bedřichova a zpět. Přešli jsme Novou louku, Kristiánov, Rozmezí, Vánoční louku, Černou horu, Sněžné věžičky, Čertův odpočinek, sedlo 
Holubníku, Holubník, Ptačí kupy, Hvězdu, Hřebínek a někteří došli i na přehradu Bedřichov či do Janova nad Nisou. 

K těmto tradičním zájezdům nepatří však jen turistika, ale i poznávání kultury a historie. Proto jsme navštívili zámek Frýdlant.     
Po jeho prohlídce jsme se prošli i městem, kde jsme si prohlédli velmi zajímavé Frýdlantské jesličky, kostel a radnici. Také jsme si dojeli      
do Hejnic, které jsou nejznámějším poutním místem oblasti, kde jsme navštívili velmi zajímavý chrám především po interiérové stránce. 
Odpoledne jsme zakončili návštěvou lázní Libverda. Nejen že jsme si poseděli v Obřím sudu, ale viděli jsme i útulné malé lázně a udělali 
jsme si sedmikilometrovou vycházku na Kočičí kameny.

Neděle byla věnována náhradnímu programu, a to návštěvě Bozkovských jeskyní, které už leží pouze v podhůří Jizerek. Píseň „My 
jsme Valaši jedna rodina“ se však nesla jejich Jezerním dómem stejně krásně, jako předchozí večer v Jizerkách. 
Pokračovali jsme pak cestou k domovu a navštívili jsme ještě Třebechovice pod Erebem a věhlasné Muzeum 
betlémů. Poslední zastávkou naší cesty je již tradičně „Mohelničák“a nákup tvarůžků.

Ke každému zájezdu patří i bohatý každovečerní kulturní program. Letos jsme nevolili miss, ale slavili 
narozeniny dvanácti účastníků, kterým letos vyšly kulaté nebo půlkulaté. Rozsah byl od 40 let až po neuvěřitelných 
75, takže hymnou zájezdu byla píseň „Vy máte narozeniny, my máme přání jediný…“ a s tou jsme dojeli i domů.  
Pro oslavence dovezl šejch až z Arábie fakíra i s kobrou a břišní tanečnice, které zatančily nejen pro ně, ale i  pro 
všechny nadšené diváky.

Celý zájezd se tedy vydařil, a to i zásluhou výborného a spolehlivého řidiče pana Skalíka a bezchybných služeb 
v ubytovacím komplexu Dřevona v Hraběticích. Tam pamatovali nejen na pohodlí a obsluhu, ale i na výbornou 
domácí stravu a odpočinek klientů v krytém vyhřívaném bazénu, kterého jsme samozřejmě plně využili.

                                                              Vedoucí zájezdu Marcela Švajdová
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Nabízíme sušení ovoce 
v tradiční sušírně

ve větším množství. 

Kontakt: 604 131 895, 
více informací naleznete na: 

http://www.suseni-voce.cz 

5.

Mnoga ljeta zdrávi byli,
mnoga ljeta živijó...

    80 let   Rostislav Slovák
    75 let    Ervín  Pečiva
    65 let    Františka  Mičolová
   60 let    Růžena  Dvořáková
    60  let    Marie  Mičkalová
    60 let    Josef  Mandula
    60  let    Aleš  Mrkvica

    85 let    Ludmila  Kostuchová
    80 let    Božena  Jaroňová
    80  let    Jiřina  Jurčová
   75 let    Josef  Lacina
    70  let    Marta Stodůlková
    65  let    Bedřich  Jasný
   65 let    Josef  Goláň
    60  let    Jaroslav  Janda
    60 let    Marta  Hrušková
    60  let    Josef  Mitáš

V měsíci říjnu slaví:

V listopadu  oslaví svá výročí 
tito jubilanti:

Všem oslavencům
do dalších let 

ze srdce přejeme 
pevné zdraví,

 mnoho lásky a životní pohody
.

OÚ  Vidče
Agentura ochrany přírody a krajiny České republiky
SPRÁVA CHRÁNĚNÉ KRAJINNÉ OBLASTI BESKYDY
Nádražní 36
Rožnov pod radhoštěm
756 61
Tisková zpráva: Rožnov pod Radhoštěm, 23.září 2008.

V minulých dnech potvrdili odborníci výskyt račího moru na říčce Senice u Lidečka, na  hranici Chráněné 
krajinné oblasti Beskydy. 

 V polovině srpna  zjistil dobrovolný strážce CHKO Beskydy zvýšený úhyn raků na řece Senici, u Lidečka (mimo území CHKOB).         
U odebraných vzorků provedli specialisti z Katedry ekologie přírodovědecké fakulty Univerzity Karlovy testy a v jednom vzorku prokázali  
přítomnost „plísně“ Aphanomyces astaci, která způsobuje račí mor. 

Ten je v současnosti jedním z největších hrozeb pro naše původní druhy raků, tj. raka říčního a kamenáče.  Je to onemocnění velice 
agresivní a snadno se šíří. Experti z  PřF UK v Praze už zachytili už pět případů, kdy  v důsledku zavlečení račího moru vyhynuly celé populace 
původních raků.

Zdrojem nákazy jsou pravděpodobně nepůvodní americké druhy raků - rak 
pruhovaný a signální. Ti zatím v Beskydech nebyli spolehlivě prokázáni. Je tedy 

možné, že nemoc se sem dostala např. s dovezenými a do toků vysazenými rybami      z 
Polska - z oblastí kde se běžně vyskytuje rak pruhovaný.

Vzhledem k tomu, že situace na Senici je opravdu vážná, informovala Správa CHKO 
Beskydy  obce, rybáře i příslušné orgány ochrany přírody a vyzvala je k přijetí účinných 
opatření k potlačení nákazy a zajištění ochrany  beskydské populace raka říčního, který 
je zařazen mezi kriticky ohrožené druhy naší fauny. 

Je třeba pokusit se vypátrat zdroj nákazy, zajistit další sledování raků v Senici a zjistit, 
ve kterých částech povodí Senice raci přežili. Omezit  zde aspoň do konce letošní sezóny 
rybářské aktivity. 
                       Jiří Lehký, :  T:  571 654 293  kl. 38
                                                                                            M: 724 678 299 
                                                                                            E: jiri.lehky@nature.cz
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Letos se nepodařilo uskutečnit Drakiádu kvůli nepříznivému počasí. Velmi nás to mrzí, protože jsme měli vše připraveno a 
děti si jistě také připravily draky a těšily se na soutěže. Větru ani dešti prostě nelze poručit, ale věřím, že si děti draky vypustily i bez 
Drakiády a využily tak operativně aspoň pár pěkných dní z poslední doby. 

Další akcí, kterou pořádá komise a SPV je Pochod broučků k výročí republiky, který se koná tradičně v podvečer podzimních 
prázdnin 24.října. Sraz účastníků je v 17.30 hod  na prostranství u Fabiánů. Po skončení průvodu bude v kině připraveno pro všechny 
filmové představení. Veřejnost bude informována místním rozhlasem a plakáty. Hned 25.října proběhne na Sahaře turnaj dospělých 
amatérských párů ve stolním tenisu.
Prezentace proběhne od 8.30 hod. Začátek turnaje je v 9.00 hod. Je jako vždy zajištěno bohaté občerstvení. Také tato akce bude 
plakátována.
Poslední společnou akcí komise a SPV je burza dětského oblečení, sportovních potřeb a kol - viz níže.

Marcela Švajdová

POZOR!      ODBOR SPV POŘÁDÁ      POZOR!

BURZA  DĚTSKÉHO  OBLEČENÍ 
SPORTOVNÍCH  POTŘEB  A  KOL

6.  A  7. LISTOPADU  2008  OD  12  DO  18 HOD.
klubovna SPV a chodba tělocvičny 

(vchod od pošty)
Čt 6.11. sběr  a  výměna od 12  do 18 hod.

Pá  7.11. prodej od 12 do 17 hod., od 18 do 19 hod. 
výdej  neprodaných  věcí  a  peněz.

Nezaváhejte!

Další informace  komise pro školství, mládež, volný čas a sport
  

SPLŇTE  SI  SVÉ  SNY   O  LEPŠÍM  BYDLENÍ

RAIFFEISEN  STAVEBNÍ  SPOŘITELNA

KOUPĚ REKONSTRUKCE VÝSTAVBA

1.000.000,- Kč již od 6 250,- Kč, délka úvěru 22 let

    - úroková sazba od 3,5 %
    - možnost předčasného splacení úvěru
    - možnost mimořádné splátky bez sankcí
    - odborná konzultace zdarma
    - sjednání stavebního spoření a penzijního připojištění

Sídlo:  Rožnov pod Radhoštěm, Palackého 2192

Kontakt:  604 238 035 dtokolyova@obchod.rsts.cz
 libusekasparkova@centrum.cz 732 523 413  
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http://dtokolyova@obchod.rsts.cz
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120 KG ODPADKŮ ODSTRANĚNO Z LESŮ NA RADHOŠTI

Včera, ve čtvrtek 2. října 2008, se dopoledne sešlo 70 žáků ze základních škol ZŠ 5. května z Rožnova a ZŠ Trojanovice, 
aby společnými silami udělali kus práce pro přírodu v jejich blízkém okolí. Letní sezona letos přivedla také na Radhošť - jednu           
z nejznámějších beskydských hor, tisíce návštěvníků, z nichž někteří bohužel zapomněli, jak se v přírodě chovat a nechali po sobě 
nemalé odpadky.

Proto děti přišly na třetí ročník Úklidu Radhošťského hřebene, který pořádal opět internetový server Beskydy.cz           
ve spolupráci se správou Chráněné krajinné oblasti Beskydy, za podpory společnosti Severomoravská plynárenská, a.s. Jejich 
zástupci ráno uvítali před devátou hodinou děti, které dorazily lanovkou a autobusem ze severní a jižní strany Radhoště. Pan Jiří 
Lehký ze správy dětem poděkoval, že dorazily a předal jim drobné dárky, z kterých se dozvědí více o Radhošťském hřebeni, jeho 
zajímavostech a místech, které málo kdo zná, jako je jeskyně pod Cyrilkou. Poté se vydali na trasu po hřebeni, kudy vede také 

zrekonstruovaná Naučná stezka Radegast. 
Z horského hřebene mezi horským střediskem Pustevny a vrcholem 

Radhošť děti za chladného počasí nasbíraly 120 kilogramů odpadků, 
mezi kterými byly nálezy jako spreje, rtěnka, sluneční brýle, spodní 
prádlo, klamerka, ale dokonce také v polovině cesty, uprostřed hor, 
disky od aut, železné dráty a kbelíky. Ač se předbíhaly, kdo bude mít 
nejpodivuhodnější nález, nejvíce nasbíraly skleněných, hliníkových a 
plastových láhví od nápojů, obalů od potravina a poté plen a podobných 
hygienických potřeb. Častým nešvarem byly také nedopalky. Fyzicky 
náročný úkol si děti ulehčovaly dováděním a vzájemnou motivací.         
Z obou škol se shodli, že to není správné neuklízet své odpadky, jako 
například řekla Magda Hrachovcová ze 4. třídy z Trojanovic: „Lidi 
nemají vyhazovat odpadky, protože to ničí přírodu.“ K jejímu názoru se 
přidali také ostatní kamarádi a Jakub Lore dodal: „Je dobré, že můžeme 
přírodě pomáhat aspoň my a uklidit to.“. Poté co děti dokončily svou 
část úkolu, odpočinuly si u svačiny a byly odvezeny ke svým školám, 
přijeli revírníci z Lesů České republiky odvézt plné pytle z trasy          

do kontejneru. 
Organizátoři velmi děkují všem dětem z „podradhošťských“ obcí za jejich pomoc a těší se na další ročník.

its Beskydy, s.r.o. (www.beskydy.cz), CHKO Beskydy (www.valasskakrajina.cz)
organizátoři akce

Výsadba beskydských stromů

Společnost, která podpořila tři ročníky úklidu Beskyd se podílí také na výsadbě beskydských stromů. Také letos byly sazenice, 
vypěstované v lesních školkách ve Vlaském a Košařiskách ze semen z původních beskydských dřevin (především jedle, javor klen, 
buk... ) rostoucích v rezervacích, vysazené do beskydských lesů. Tyto sazenice se pěstují odděleně od ostatních stromků, vede se 
jejich přesná oddělená evidence, tak aby se zabránilo záměně s běžně pěstovanými sazenicemi a pro jejich pěstování se nepoužívá 
chemie, tak aby byly co nejodolnější (bez hnojení rostou pomaleji a jsou proto ve školce o rok déle). Takto vypěstované sazenice je 
pak možné úspěšně vysadit do nejvyšších klimaticky náročných poloh Beskyd, a to jak v rezervacích, tak v prvních a druhých zonách 
CHKO. 

V minulých letech Správa CHKO zajistila sběr těchto semen. Jedná se o geneticky nejcennější staré stromy v Beskydech. 
Tyto stromy vzhledem ke svému věku již jen velmi vzácně plodí a proto je nutné využít každé příležitosti k záchraně jejich jedinečné 
genetické informace. Finanční příspěvek od partnera, společnosti Severomoravská plynárenská a.s., je využit na výsadbu cca 10.000 
takových sazenic stromů, vyzvedávání semenáčků stromů v terénu, jejich převoz do lesní školky k dopěstování, ale také na opatření     
k udržení stromků v přírodě, jako je oplocení.

Mateřská škola se může těšit ze situaci,“ řekla Alena Petruželová, energetickou úsporu a také celkově 
své nové podoby. Její rekonstrukce ředitelka místní mateřské školy. zpříjemní prostředí dětem i paním 
probíhala od června a práce byly Tento úspěšný projekt „Snížení učitelkám. Do budoucna máme     v plánu 
ukončeny, dle stanoveného časového energetické náročnosti Mateřské školy“  pořídit si i nový nábytek,“ uvedla 
harmonogramu, v Pátek 29. září.  z   Op e ra čního programu Životního Petruželová.
„Za normálních okolností by byla škola prostředí byl spolufinancován z EU - Opravenou školu od nového školního roku 
otevřena dva týdny v červenci a dva fondu soudružnosti. navštěvuje 50 dětí, z toho 20 je nových.     
týdny v srpnu, jelikož ne všichni rodiče „Náklady na rekonstrukci se „Na vesnicích nebývají většinou mateřské 
mají možnost dát své děti na celé léto do vyšplhaly až k šesti milionové částce.   šk o ly tak přeplněné jako ve městech, takže 
péče svých příbuzných, ale v tomto Z celkové částky nám byla přislíbena můžeme přijmout vždy všechny přihlášené 
případě jsme museli školu na celé léto polovina, přesně tedy 3,06 mil. Kč,“ řekla děti,“ dodala Petruželová.  
uzavřít. Nečekali jsme, že rekonstrukce Petruželová. Školka opravu již nutně 
proběhne tak brzy. Žádost byla podána  potřebovala. „Prioritní byly okna, ty byly Š. Trčková, Spektrum Rožnovska
v lednu a v červnu už se stavělo. Museli opravdu v katastrofálním stavu, dále se 
jsme rodiče okamžitě pozvat na vyměnily dveře, proběhlo zateplení 
informativní schůzku a vysvětlit jim fasády a stropů. Oprava přinese zejména 

Rekonstrukce mateřské školky byla neodkladně nutná
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S postupujícím podzimem se výkony fotbalistů oproti začátku sezony stabilizovaly a mírně lepšily

Muži: So, 20.9.´08 / 16:00 hod Vidče  -  Podk.Lhota  3 : 2  (0:1) ; B: Michal Kramoliš 2x, Vladimír Urban
7.zápasy
Lhota u Vs. – Brumov B 0:4, Hrachovec – Příluky 3:4, Hutisko – Dol. Bečva nehráno pro nezpůsobilý terén, Lidečko – Nedašov 0:2, Lukov – 
Lůžkovice 2:2, Vidče – Podkop. Lhota 3:2, Val.Bystřice – Juřinka 1:2 
Muži: So, 27.9.´08 / 15:30 hod    Lůžkovice  -  Vidče  1 : 0  (1:0)
8.zápasy
Brumov B – Juřinka 4:4,Podkop. Lhota – Val. Bystřice 2:0 , Lůžkovice – Vidče 1:0, Nedašov – Lukov 2:0, Dol. Bečva – Lidečko 1:1, Příluky 
– Hutisko 3:1, Lhota u Vs. – Hrachovec 3:1
Muži: So, 4.10.´08 / 15:30 hod    Vidče  -  Nedašov  4 : 2  (2:1); B: Vladimír Urban 2x, Radek Mičkal, Michal Kramoliš
9.zápasy
Hrachovec – Brumov B 4:0, Hutisko – Lhota u Vs. 3:2, Lidečko – Příluky  4:2, Lukov – Dol. Bečva 2:0, Vidče – Nedašov 4:2, Val. Bystřice – 
Lůžkovice 2:1, Juřinka – Podkop. Lhota 3:0 
Muži: Ne, 12.10.´08 / 15:00 hod    Dolní Bečva  -  Vidče  1 : 2  (1:1); B: Martin Dobeš, Michal Kramoliš
10.zápasy
Brumov B – Podkop. Lhota 1:7, Lůžkovice – Juřinka 4:1, Nedašov – Val. Bystřice 4:3, Dol. Bečva – Vidče 1:2, Příluky – Lukov 2:4, Lhota u 
Vs. – Lidečko 1:1, Hrachovec – Hutisko 1:4

 *****
Dorost: Ne, 21.9.´08 / 10:00 hod               Vidče  -  Horní Bečva  1 : 5
4.zápasy
Vigantice – Krhová 5:0, Vidče – Horní Bečva 1:5, Jablůnka – FC Zubří 6:3, Val.Bystřice – Lhotka n. B. 2:6

Dorost: Ne, 28.9.´08 / 15:00 hod               Vidče  -  Krhová  3 : 1                                                                                                             
5.zápasy

Zubří – Val. Bystřice 2:1, Horní Bečva – Jablůnka 2:1, Vidče - Krhová 3:1, Choryně – Vigantice 3:2

Dorost: Ne, 5.10.´08 / 10:00 hod               Vidče  -  Choryně  6 : 0                                                                                                           
6.zápasy

Vidče – Choryně 6:0, Jablůnka – Krhová 8:0, Val.Bystřice – Horní Bečva 1:1, Lhotka n. B. – Zubří 5:2                                                          
7.zápasy
Horní Bečva – Lhotka n. B. 4:1, Val.Bystřice – Krhová 13:1, Choryně – Jablůnka 0:2, Vigantice – Vidče odloženo            
*****

Přípr.st.žáků: St, 17.9.´08 / 17:00 hod       Hrachovec  -  Vidče  10 : 4; 5.zápasy Choryně – Zubří 2:3, Hutisko – Poličná B 2:6, Hrachovec– 
Vidče 10:4 Přípr.st.žáků: So, 20.9.´08 / 13:00 hod      Hutisko  -  Vidče  7 : 0; 6.zápasy Hrachovec – Zubří odloženo, Hutisko – Vidče 7:0, 
Choryně – Poličná B 4:3; Přípr.st.žáků: So, 27.9.´08 / 12:30 hod      Vidče  -  Hrachovec  2 : 4; 7.zápasy Zubří – Choryně 7:1, Poličná B – 
Hutisko 7:1, Vidče –Hrachovec 2:4; Přípr.st.žáků: So, 4.10.´08 / 12:30 hod      Vidče  -  Hrachovec  2 : 4; 8.zápasy Vidče – Zubří 2:5, 
Hrachovec – Poličná B odloženo, Hutisko – Choryně 4:3; Přípr.st.žáků: Pá, 10.9.´08 / 16:30 hod      Poličná „B“  -  Vidče  9 : 1; 9.zápasy 
Zubří – Hutisko 7:1, Choryně – Hrachovec 2:1, Poličná B – Vidče 9:1

TABULKY STŘELCŮ ZA VIDČE KE DNI 9.10.2008

MUŽI – DOROST – PŘÍPRAVKA ŽÁKŮ –

1.A TŘÍDA, SK.A  OKRESNÍ PŘEBOR DOROST SK. B                           OKRESNÍ PŘEBOR STARŠÍ 
   PŘÍPRAVKA SK.C

 
Poděkování

Patří všem rodičům, kteří se nebáli a umístili své kluky do přípravky starších žáků, také děkujeme rodičům kluků z přípravky žáků za 
pomoc Petrovi Jurčovi při doprovodech na zejména venkovní zápasy. Vzkaz pro kluky je snad jeden – nebuďte smutní, že spíše prohráváte, každý 
jednou začínal a každý se postupně po seznámení se s míčem, pravidly atd. jistě zlepší.

A vzkaz pro dospělé fotbalisty a fanoušky ? Sice je pravdou, že přípravka více prohrává než vyhrává, ale vzpomeňte si Vy na své začátky. 
Od těch malých kluků a jejich rodičů je to obrovská snaha. Díky jim za ni.

Mgr. Petr Liška 

1.-3. Tomáš Holiš - 2
Jan Kuchař – 2
Lukáš Vala – 2

4.-7. Adam Fryšara – 1
Petr Křenek – 1
Jakub Maceček – 1
Martin Štůsek – 1 

1. Michal Kramoliš - 
6
2.-3. Vladimír Urban – 3

Ondřej Kramoliš – 3
4.-5. Petr Urban – 2

Petr Stodůlka – 2
6.-8. Martin Dobeš – 1

Pavel Drda – 1
Radek Mičkal – 1

1. Pavel Kuběja – 5
2. Jan Kubját – 4
3.-4. Dalibor Mičola – 2

Lukáš Petružela – 2 
5.-6. Jaroslav Farmačka – 1 

Matěj Kapoun – 1 

 

www.valassky.denik.czwww.vidce.cz www.fotbal.cz

http://www.valassky.denik.cz/
http://www.valassky.denik.cz/
http://www.fotbal.cz/

